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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-4/2008-2-15204 
V Ljubljani, dne 7.5.2008 
 
 

ZAPISNIK 
 
8. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila  v  torek 6.5.2008 ob 17. uri  v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
8. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 10 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, Andreja Troppan, Marjan-Jernej Virant,  Andreja 
Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:Vojko Perhavec, Klemen Pirc-opr., Gorazd Učakar, Gregor Verbinc 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL, Ida Meglič- koordinatorka IV, 
SLS, MU, MOL. 
 
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje  Sveta ČS Rudnik, MOL 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik    
3.) Prostorski načrt Mestne občine Ljubljana za območje ČS Rudnik 
4.) Srečanje krajanov ČS Rudnik 
5.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 

Ker je po sklicu seje prispelo še nekaj  gradiva je predsedujoči  predlagal, da se navedeni dnevni red 
dopolni z dvema točkama: 

- Predlogi ČS Rudnik za člane svetov Vrtca Galjevica in OŠ Oskarja Kovačiča 
- Finančne zadeve 
 
Navedeni točki se uvrstita pod peto in šesto točko dnevnega reda, točka »Vprašanja, pobude in 
predlogi članov sveta« pa se uvrsti pod zadnjo točko dnevnega reda. 
Ker dodatnih predlogov za dopolnitev oz. spremembo dnevnega reda ni bilo, je dal predsedujoči na 
glasovanje dopolnjeni DNEVNI RED: 
1.) Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje  Sveta ČS Rudnik, MOL 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik    
3.) Prostorski načrt Mestne občine Ljubljana za območje ČS Rudnik 
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4.) Srečanje krajanov ČS Rudnik 
5.) Predlogi ČS Rudnik za člane svetov Vrtca Galjevica in OŠ Oskarja Kovačiča 
6.) Finančne zadeve 
7.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  7. REDNE SEJE  SVETA ČS RUDNIK, MOL 

 
Člani sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 7. redne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/8: 
Zapisnik 7. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/8 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
Predsednik sveta je v nadaljevanju podal poročilo o aktivnostih ČS Rudnik v obdobju od zadnje seje, 
in sicer o udeležbi predsednika sveta na 7. izredni seji ČS Vič z dne 11.3.2008, sestanku v zvezi s 
komunalnim urejanjem območja Vinterce II.faza z dne 21.4.2008, aktivnostih v zvezi z otvoritvijo 
mrliške vežice na Rudniku  (otvoritev je bila dne 27.4.2008) in o sestanku lastnikov zemljišč ulice Ob 
dolenjski železnici v zvezi z odkupi zemljišč v ulici z dne 29.4.2008. 
 
Poročilo o čistilnih akcijah je podal Jože Kernc. Prav tako je poročal tudi o stanju projekta nadomestne 
gradnje objekta Ižanska cesta 305 in problematike odkupa 580 m2 zemljišča.  
V zvezi s projektom Družbenega centra Barje je povedal, da ni nič novega oz. da četrtna skupnost ni 
prejela nobenega mnenja, zato je predlagal, da se pristojnim službam ponovno pošlje dopis. 
V zvezi s projektom Krajinskega parka Barje  je povedal, da naj bi v skladu s terminskim načrtom 
Ministrstvo za okolje in prostor do junija 2008 že pripravilo dokumentacijo za razglasitev krajinskega 
parka, kar je vprašljivo, saj aktivnosti očitno ne potekajo.  
V nadaljevanju je predsednik sveta podal poročilo še o odgovoru Oddelka za zdravje in socialno 
varstvo, MU, MOL glede ginekološke ambulante in Oddelka za predšolsko vzgojo, izobraževanje in 
šport glede vrnitve šolskega okoliša ter prisotne seznanil s problematiko (ne)odkupa zemljišč za ceste 
v ČS Rudnik – npr. Jalnova ulica, Babičeva ulica, ipd. Strokovni sodelavki MOL sta podali poročilo o 
razdelitvi zastav RS. 
Glede ureditve Peruzzijeve ceste je predsednik sveta povedal da je pogodba med DARS in MOL 
podpisana ter revizija načrta v obdelavi. 
Glede prometne ureditve v/ob nakupovalnem središču Rudnik je povedal, da kljub urgenci na četrtno 
skupnost ni bilo  odgovora  ter da je s pobudo seznanil tudi podžupana MOL. 
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Po razpravi je dal predsedujoči  na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/8: 
Pristojna služba MOL naj preuči možnost odkupa zemljišč v ulicah: Jalnova ulica, Marije 
Draksler in Babičeva ulica. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/8 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/8: 
Pristojne službe MOL ponovno naprošamo za mnenje glede Družbenega centra Barje. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/8 je bil sprejet. 
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/8: 
Na Ministrstvo za okolje in prostor (ga. Jelena Hladnik) se naslovi dopis s pobudo  za 
pospešitev postopka razglasitve Krajinskega parka Ljubljansko barje. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/8 je bil sprejet. 
 
 

AD 3 
PROSTORSKI NAČRT MOL ZA OBMOČJE ČS RUDNIK 

 
V nadaljevanju je potekala razprava glede prostorskega načrta MOL. Predsedujoči je pozval prisotne, 
da podajo pripombe na razgrnjen izvedbeni načrt. V razpravi so prisotni izpostavili: 
- kdaj bo kanalizacija ob Jurčkovi cesti oz. južno od Jurčkove ceste; 
- ali je kapaciteta vodovodnega sistema zadostna za vse predvidene gradnje na območju Ilovice; 
- kakšen je časovni potek sprejemanja izvedbenih ter podrobnih prostorskih aktov; 
- ali so v območju Ilovice planirana varovana stanovanja oz. dom za ostarele;  
- problematika parkirišča pred dvorano Krim; 
- pobuda za razširitev pokopališča Rudnik. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/8: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da se v prostorskem načrtu Mestne občine Ljubljana, planira tudi 
razširitev pokopališča Rudnik na severovzhodni strani - na zemljišče št. 175/2, k.o. Rudnik v 
obsegu  313 m2, ki v naravi predstavlja pot. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/8 je bil sprejet. 
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AD 4 

SREČANJE KRAJANOV ČS RUDNIK 
 
V nadaljevanju so prisotni člani sveta razpravljali o prireditvi ČS Rudnik. Prisotni so dobili okvirni 
program prireditve. Predsedujoči je pojasnil, da je predlog datuma prireditve 30.8.2008 in da bi se 
imenovalo »srečanje krajanov ČS Rudnik«, vendar je potrebno oboje še dogovoriti s predstavniki PGD 
Barje in KD Barje, ki naj bi prevzeli nekatere ključne naloge pri izvedbi prireditve. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/8: 
Za pripravo in izvedbo prireditve Četrtne skupnosti Rudnik v letu 2008 se imenuje 
organizacijski odbor v sestavi: 
- Katarina Juvanc Šinkovec, predsednica 
- Tomaž Škorjanc, namestnik predsednice 
- Jože Kernc 
- Ida Meglič  
- Helena Židanek  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/8 je bil sprejet. 
 
 

AD 5 
PREDLOGI ČS RUDNIK ZA ČLANE SVETOV VRTCA GALJEVICA IN OŠ OSKARJA KOVAČIČA 

 
Predsedujoči je povedal, da ima četrtna skupnost na podlagi 60. c člena Statuta MOL pravico 
predlagati člane v svete javnih zavodov, ki imajo sedež na njenem območju in predlagal, da prisotni 
člani sveta podajo predloge za člane svetov Vrtca Galjevica in OŠ Oskarja Kovačiča in sicer največ tri 
člane. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/8: 
Svet ČS Rudnik za člana Sveta Vrtca Galjevica predlaga Tomaž-a Škorjanc-a. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/8 je bil sprejet. 
 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/8: 
Svet ČS Rudnik za člane Sveta OŠ Oskarja Kovačiča predlaga: 
- Andrejo Troppan 
- Katarino Juvanc Šinkovec 
- Špelo Šivavec 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/8 je bil sprejet. 
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AD 6 
FINANČNE ZADEVE 

 
A.) Katarina Juvanc Šinkovec je podala poročilo o delovanju ustvarjalnih delavnic ter predlagala, da se 
za material za delavnice nameni 1.000 EUR. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/8: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 1.000 EUR na nabavo materiala za izvedbo 
ustvarjalnih delavnic ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/8 je bil sprejet. 
 
B.) Predsedujoči je predlagal, da se glede na pozitiven odziv krajanov do akcije zastav RS, v letu 2008 
nabavi 100 zastav RS. Te bi tokrat delili na prireditvi Četrtne skupnosti Rudnik.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/8: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva za nabavo 100 kom zastav RS. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/8 je bil sprejet. 
 
C.) Predsedujoči je na podlagi dopolnitve programa ob 50-letnici OŠ Oskarja Kovačiča predlagal, da 
se za nabavo zbornika in DVD-ja ob 50-letnici OŠ Oskarja Kovačiča namenijo določena sredstva, pod 
pogojem, da je ČS Rudnik omenjena v zborniku OŠ Oskarja Kovačiča. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/8: 
Svet ČS Rudnik namenja sredstva do višine 1.000 EUR za nabavo zbornika in DVD-ja ob 50-
letnici OŠ Oskarja Kovačiča. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 11/8 je bil sprejet. 
 
D.) Predsedujoči je prisotne seznanil s težavami vzdrževanja otroških igrišč, ki niso v lasti MOL ter 
predlogom stanovalcev ob igrišču Dolenjska cesta 45 a-f za nabavo novih igral, ipd. 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.:12/8: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 100 EUR  za nabavo različnega materiala za 
popravilo igral na lokaciji otroškega igrišča Dolenjska cesta 45 a-f. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 12/8 je bil sprejet. 
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E.) V nadaljevanju je potekala razprava glede višine finančnih sredstev, ki bi jih ČS Rudnik namenila  
za izvedbo prireditve »Srečanje krajanov ČS Rudnik«.  
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/8: 
Svet ČS Rudnik za izvedbo prireditve »Srečanje krajanov ČS Rudnik« namenja finančna 
sredstva do višine 5.000 EUR.  
Za porabo sredstev je odgovoren organizacijski odbor imenovan s sklepom št.6/8. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 12/8 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 7 

VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 

Jože Kernc je opozoril na problematiko osebja ter organizacije v ZD Rudnik, saj prihaja do stalne 
menjave zdravnikov, osebje je nesramno do pacientov, poleg tega pa naj bi sprejemali le naročene, 
vsi ostali  (tudi tisti, ki bi potrebovali urgentno obravnavo) pa morajo dolgo čakati.  
Prisotni so se dogovorili, da se ob naslednji resni pritožbi ukrepa v okviru možnosti ČS Rudnik.  
 
Predsedujoči je sejo zaključil ob 19.30. uri.  
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn, l.r. 
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